
 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 27. 

 

VRAGEN van de SP van de heer E. Eikenaar betreffende deelname aan het 

jubileumcongres van de VNG. 

(Binnengekomen: 27 maart 2012.) 

 

 
5 en 6 vind het jubileumcongres ter ere van het honderdjarige bestaan van de Vereniging 

Nederlandse Gemeenten (VNG) in Den Haag plaats. Ter ere daarvan heeft de VNG 

gemeend dat het gepast is een extra feestelijk programma op te stellen. Onder andere Johan 

Cruijff, Freek de Jonge, Eva Jinek en Matthijs van Nieuwkerk maken hun opwachting. 

Daarnaast is er een optreden van de Golden Earring. Dat feestelijke programma vindt plaats 

op 5 juni, op 6 juni heeft het congres een inhoudelijk karakter met bijvoorbeeld de 

algemene ledenvergadering. 

 

De SP vraagt zich af wat het programma van 5 juni toevoegt. Wij zijn helemaal niet tegen 

een feestje maar wel als dat feestje veel geld kost en dat geld opgebracht moet worden door 

de gemeenschap. Bovendien is het volgens de SP een verkeerde boodschap om in tijden 

waarin er flink bezuinigd moet worden als gemeentebestuur flink te gaan feesten.  

 

VNG-voorzitter Annemarie Jorritsma is het duidelijk niet met de SP eens. Zij vindt kritiek 

op het uitbundige VNG-congres ‘kleinzielig gedoe’ ook zegt ze dat er al ‘genoeg getreurd 

wordt dezer dagen’. Dat laatste klopt. Mensen die getroffen worden door bezuinigingen van 

het kabinet of de gemeente, hun baan kwijt raken of de kosten voor de zorg flink zien 

stijgen zullen daar niet vrolijker van worden. De SP vindt dat begrijpelijk. 

 

De kosten zijn hoog, 677,50 euro per persoon voor het feestelijk programma op 5 juni en 

795 euro voor beide dagen. Enkel het inhoudelijke programma van 6 juni bezoeken is een 

stuk goedkoper, namelijk 295 euro.  

 

De SP wil van uw college weten of u van plan bent het VNG-congres te bezoeken. Wat 

betreft het inhoudelijke programma met onder andere de algemene ledenvergadering vindt 

de SP dat logisch en nuttig. Voor wat betreft het duurdere feestelijke programma een dag 

eerder ligt dat heel anders. Wij zien de toegevoegde waarde niet en vinden het niet gepast 

omdat te bezoeken. De SP roept u dan ook op dat gedeelte van het VNG-congres niet te 

bezoeken. 

 

Naar aanleiding van het bovenstaande heeft de SP de volgende vragen: 

 

1. Bent u van plan het VNG-congres te bezoeken? Zo ja, welke dagen bent u 

voornemens aan het VNG-congres deel te nemen? 

2. Wat vindt u ervan dat de zo VNG uitbundig feest viert in een tijd dat er in alle 

Nederlandse gemeenten flink bezuinigd moet worden? Bent u het met de SP eens 

dat dit een verkeerd signaal is? 

3. Bent u het met de SP eens dat het feestelijke programma van 5 juni niets toevoegt 

aan het VNG-congres? Zo nee, waarom niet? 
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4. Wat vindt u van de opmerking van VNG-voorzitter Annemarie Jorritsma dat kritiek 

op het karakter van het jubileumcongres van de VNG ‘kleinzielig gedoe’ is? 

5. De SP roept u op het feestelijke programma van 5 juni niet te bezoeken, bent u van 

plan gehoor te geven aan die oproep. Zo nee, waarom niet? 

 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt:  

    

 Groningen, 10 april 2012. 

 

1. Een delegatie van het college zal het VNG-congres bezoeken. De kosten zijn 

voor rekening van de gemeente. 

 

2.  Wij zijn van mening dat een honderdjarig jubileum gevierd mag worden. 

Voor het overige verwijzen wij naar de reactie van het VNG. 

 

3.    Wij vinden dat een feestelijk programma op de 1
e
 en 2

e
 dag wel iets aan het 

jubileumcongres toevoegt. Naast het formele en inhoudelijke deel van het 

congres biedt het feestelijke onderdeel op de 1
e
 avond de mogelijkheid 

elkaar informeel te ontmoeten. Het biedt ook een vorm van ledenbinding. 

 

4.  Wij hebben geen behoefte op deze kwalificering door mevrouw Jorritsma in 

te gaan. 

 

5. Wij geven hier geen gehoor aan. Wij vinden dat er ruimte moet zijn voor de 

genodigde collegeleden en raadsleden om een eigen afweging te maken om 

daarmee te bepalen aan welke onderdelen van het VNG-congres al dan niet 

wordt deelgenomen (zie ook het antwoord op vraag 1). 

 

Wij hebben de brief van de VNG d.d. 22 maart 2012 als bijlage toegevoegd. 

 


